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Ulice Czysta i Skarbowa mają należeć do Szpitala Specjalistycznego im. J. Dietla czy nadal podlegać

Miastu? Takie pytanie zadawali sobie radni, mieszkańcy oraz goście podczas posiedzenia Komisji

Infrastruktury. 

Grupa radnych z klubu „Przyjazny Kraków” zaproponowała w projekcie uchwały, by wymienione

ulice prowadzące między innymi do Szpitala im. Dietla oddać w całkowite władanie szpitalowi.

Ma to przede wszystkim zapewnić komfort dojazdu karetkom pogotowia oraz pacjentom. Marcin

Mikos, zastępca dyrektora szpitala zapewniał, iż mieszkańcy nie muszą się niczego obawiać,

dojazd i parkowanie przy ich posesjach, nadal będzie zapewnione. - Nie pozbawimy

mieszkańców wjazdu, nie pojawią się szlabany. Zapewniliśmy, że wszystkie dotychczasowe

wjazdówki, identyfikatory wydane przez ZIKiT będą obowiązywać. Nie chodzi nam o miejsca

parkingowe dla personelu, tylko miejsce na przejazd dla karetek - tłumaczył Mikos.

Jednak innego zdania była grupa mieszkańców, którzy zjawili się na posiedzeniu komisji. -

Niektórzy z nas prowadzą w tym miejscu działalność, np. wynajem mieszkań czy garaży. W ten

sposób utracimy źródło dochodów. Bo jak nasi najemcy będą mogli korzystać z mieszkań oraz

garaży? - mówiła jedna z mieszkanek. W podobnym tonie wypowiedział się radny Wojciech

Wojtowicz. Pytał on przede wszystkim czy szpital będzie miał środki finansowe, żeby tę drogę

utrzymać? Dodatkowo zaznaczył, że potrzebne byłoby także stworzenie przez szpital systemu

wydawania abonamentów wjazdu dla mieszkańców. A to wszystko jest nie tylko kosztowne, ale

przede wszystkim czasochłonne i trudne. Większość radnych miała podobne wątpliwości,

dlatego zdecydowali nie tylko o nie udzieleniu pozytywnej opinii, ale wydaniu negatywnej do

tego projektu uchwały.
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